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Kaupunginvaltuusto 22.8.2022

Valtuutettu Jaakko Lindfors ym. aloite:  Turun luonto moninaisemmaksi viheralueidenniittämistä vähentämällä
Me allekirjoittaneet esitämme, että Turun kaupunki ryhtyy tarvittaviin toimenpi-teisiin vähentääkseen niiltä osin viheralueiden, niittyjen ja pientareiden niittä-mistä, kun niittämisen vähentäminen edistää luonnon monimuotoisuutta ja onmahdollista mm. liikenneturvallisuusnäkökulmat huomioiden.
Niittämistä vähentämällä voidaan edistää mm. niitty- ja ketokasvien sekähyönteisten ja tätä kautta myös muun ympäröivän luonnon moninaisuutta.Esimerkiksi pölyttäjien väheneminen uhkaa laajalti luonnon monimuotoisuutta,joten pölyttäjille suotuisien olosuhteiden edistäminen on sinänsä tärkeää.
Erityistä huomiota Turussa on syytä kiinnittää sellaisiin niittoihin, jotka tällähetkellä estävät kasvien siementämisen. Sellaiset niitot, jotka Turun kaupunkikuitenkin katsoo kokonaisarvion perusteella jatkossa välttämättömiksi, on syy-tä ajoittaa mahdollisuuksien mukaan siten, että ajoituksessa huomioidaankasvien siementäminen ja luonnon monimuotoisuuden edistäminen. Lisäksivälttämättömiksi arvioidut niitot olisi syytä toteuttaa sellaisella koneistolla, jokaei enää tulevaisuudessa aiheuttaisi vahinkoa ympäröivälle luonnolle, kutenesimerkiksi liian painavalla koneistolla kosteikkojen yli ajaminen.
Luonnon monimuotoisuuden lisäämisen ohella niittojen vähentäminen voituoda kaupungille kustannussäästöjä. Osa Suomen kunnista on viime aikoinaalkanut vähentää tarpeetonta niittämistä.
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